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Inleiding 

Het openbaar vervoer in ons landelijk gebied is de afgelopen tientallen jaren uitgedund.  

De ene kant ervan is dat het niet voor de hand ligt (bijna) lege bussen te laten rijden. De keerzijde 

is dat hiermee een voorziening voor degenen die zich niet op andere wijze kunnen verplaatsen voor 

een aantal locaties is verdwenen.  

Om deels aan het probleem tegemoet te komen, zijn fenomenen als belbus en overstapper 

geïntroduceerd. 

In politieke discussies wordt doorgaans verwezen naar situaties van individuen die door de 

achteruitgang van het OV in de problemen zijn gekomen. Ons is niet bekend of voor Medemblik 

recent meer in algemene zin onderzocht is welke problemen er precies bestaan, waar ze spelen en 

hoe groot ze zijn.  

 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen. 

1.  Krijgt de gemeente klachten naar aanleiding van deze problematiek? Waarover gaan 

deze concreet en wat zijn de aantallen? 

Antwoord  De gemeente heeft geen klachten gekregen over dit onderwerp. Omdat de provincie 

verantwoordelijk is voor het openbaar vervoer, is de gemeente ook niet de aangewezen 

plek om deze klachten te laten horen. 

2. Is actueel onderzoek gedaan naar de daadwerkelijke problemen als gevolg van het 

verminderen van het openbaar vervoer in onze gemeente? 

Antwoord De gemeente is geen bevoegd gezag als het om Openbaar Vervoer gaat. Wel worden de 

gemeenten tijdens het reguliere overleg met de provincie geïnformeerd over het 

Openbaar Vervoer. Tot op heden heeft de provincie ons geen melding gedaan over 

klachten. In het eerst volgende overleg gaan we hier nadrukkelijk vragen of er 

meldingen zijn ontvangen. 

3. Zo ja, kunnen wij van de uitkomsten daarvan op de hoogte worden gesteld? 

Antwoord Zie antwoord op vraag 2. 



 

 

4. Zo nee, bent u bereid een onderzoek mbt dit onderwerp in te stellen met als vragen: 

 

- In welke delen van onze gemeente speelt het probleem - en in welke mate -? 

- Welke groepen worden door deze situatie met name getroffen? 

- Welke nieuw te ontwikkelen aanvullende oplossingen zouden hier soelaas  

            kunnen bieden? 

Antwoord In de aangeboden kernvisies/leefbaarheidsplannen is het onderwerp Openbaar Vervoer 

een punt van aandacht. Juist om de dorpen leefbaar te houden is openbaar vervoer van 

belang en wordt het huidige openbaar vervoer als onvoldoende beschouwd. 

 

Ook hebben we een werkgroep Openbaar Vervoer waarin een aantal betrokken inwoners 

deelnemen. In deze werkgroep worden onderwerpen besproken als ervaren knelpunten 

in het Openbaar Vervoer, lijnwijzigingen, overstaptijden etc. en voorzien deze van 

advies. Dit (vrijblijvende) advies leggen we voor aan Connexxion en de provincie. 

Vanwege een capaciteitsprobleem bij onze verkeersmedewerkers is er vanaf het 

voorjaar 2018 geen overleg gevoerd. Zodra de bezetting weer op orde is pakken we dit 

overleg weer op. 

 

Indien de raad onderzoek wil laten uitvoeren naar het Openbaar Vervoer in onze 

gemeente zijn wij natuurlijk bereid om dit uit te voeren. Hiervoor kunnen we 

bijvoorbeeld facebook en/of ons meldingssysteem Fixi gebruiken. 

Bij Connexxion en de provincie is hiervoor is echter een meldpunt ingericht, zie ook 

antwoord op vraag 2. Dit voor het indienen van klachten en wensen. Connexxion is 

verplicht verantwoording af te leggen over de afhandeling van de meldingen. Dit 

meldpunt gaan we via de onze website nogmaals onder de aanbracht van onze inwoners 

en bedrijven. 

 

 


